
 
AMENDEMENT 

Agendapunt: 3.1. 
 
Onderwerp: Aantal bewoners AZC in verhouding met de wijk 

 

 
De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 5 juli 2023. 

 

 
Ondergetekende(n) stellen het volgende amendement voor: 

 
• Het aantal bewoners van het AZC te laten instromen in lijn met de groei 

in de wijk Bloemendal. Hierbij een verhouding 1 op 10 aan te houden met 
een maximum van 300 AZC-bewoners. 

 

 

Toelichting 
• De verhouding AZC-bewoners op bewoners van de wijk Bloemendal is te 

impactvol bij de oplevering van fase 2 van Bloemendal (verhouding van 1 
op 5). Een verhouding van AZC-bewoners op bewoners Bloemendal van 1 
op 10 is minder impactvol en meer in verhouding staat; 

• De capaciteit die nodig is bij de COA, gemeente, het onderwijs en 
(jeugd)zorg is niet gegarandeerd. Door te starten met een kleiner aantal 

AZC-bewoners is er ook meer tijd beschikbaar om capaciteit met de juiste 
expertise te vinden; 

• Met het afbouwen van de wijk kan ook het aantal asielzoekers tot een 

maximum van 300 kan groeien. 
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